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Aan het college van burgemeester en wethouder van de gemeente Laren 
 
 
Onderwerp:  
Presentatie Ontwerpend onderzoek Natuurbrug N525 Westerheide.   
    

Laren, 22 april 2025 
 
 
Overeenkomstig artikel 33 van het ‘Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad Laren 2023’ stellen we u de hiernavolgende vragen, ter 
schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn van 20 dagen. 
 
Toelichting: 
Naar aanleiding van de presentatie Ontwerpend onderzoek Natuurbrug N525 Westerheide in 
de commissie R&I van 9 april jl. hebben wij de volgende vragen.  
 
Vragen: 
 

1. De wethouder gaf bij het einde van de presentatie aan dat Laren nog een ‘say’ heeft in 
het vervolg van het project.  
 
Welke bestuursrechtelijke bevoegdheid heeft de gemeenteraad van Laren in het proces 
tot aan de start bouw van een natuurverbinding?  
 

2. a. Waarom is de gemeente Hilversum bij het project betrokken op Larens  
    grondgebied?  
b. Welke bestuurlijke bevoegdheid heeft Hilversum bij enige beslissing over het  
    project?  
 

3. De presentatie ging alleen nog in op varianten op een natuurbrug over de 
Hilversumseweg heen.  
 
a. Betekent dit dat alle andere mogelijkheden niet meer worden meegenomen in de  
    discussie en besluitvorming?  
b. Welk overheidsorgaan bepaalt dat of heeft dit al bepaald?  
 

4. Welke andere (technologische) (deel-)oplossingen zijn overwogen om enige beperking 
van de natuurwaarde, door het aanleggen van een natuurtunnel, te compenseren?  
 

5. De artist impressions die werden gepresenteerd zijn alleen getekend vanuit 1 richting 
(Hilverum – Laren).  
 
Is het mogelijk om de impressies die de tegengestelde richting weergeven te 
ontvangen?  
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6. a. Op welke manier worden inwoners / belanghebbenden formeel en informeel  

    betrokken bij de nu voorliggende varianten om hun wensen en ideeën te delen?  
b. Betekent dit dat de betrokkenheid met inwoners / belanghebbenden alleen nog kan  
    gaan over de voorgestelde varianten? 
 

 
Wij zien de antwoorden op deze vragen graag van u tegemoet. 
 
 
Erik Koldenhof 
Fractie VVD 


